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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

 Της υπ’ αριθ. 2/2020 πράξεως του Συμβουλίου Κοινότητας Νέας Περάμου από την αριθ. 
1/15-1-2020 τακτικής συνεδρίασης που πραγματοποιήθηκε ύστερα από την αριθ. 368/9-1-2020 
έγγραφο πρόσκληση του Προέδρου αυτού σύμφωνα με τις διατάξεις του Νόμου 3852/2010 & του 
Ν. 4555/2018. 
 

ΘΕΜΑ  2ο  
      «Πρόταση για την αλλαγή όδευσης του ηλεκτρικού αγωγού υπερυψηλής τάσης 
σύνδεσης Κρήτης-Αττικής από την Νέα Πέραμο (θέμα από τον κ. Βάγια Παναγιώτη)» 
 

 Το Συμβούλιο βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία επί 7 μελών, παρόντων του Προέδρου κ. 
Σεβαστή Ιωάννη και των μελών: 

1. Ψωμιάδη Ιωάννη, 2. Φραγκούλη Μαρία-Παρασκευή 3. Τσεγκέλη Ευφροσύνης, 4. 

Πολιτάκου Κωνσταντίνας, 5. Βάγια Παναγιώτη και 6. Γκόγκα Βασιλικής 
Απόντος δε ουδενός. 

 

      Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως και αρχίζοντας το 2ο θέμα της ημερησίας 

διατάξεως, και έδωσε το λόγο στον κ. Βάγια Παναγιώτη ο οποίος είπε τα ακόλουθα: 

 Όπως όλοι γνωρίζετε, βρισκόμαστε μπροστά στην εκτέλεση ενός μεγάλου έργου 
μεταφοράς ηλεκτρικού ρεύματος υπερυψηλής τάσης που ξεκινά από το Ισραήλ-Κύπρο-Κρήτη και 

κατόπιν Αττική προκειμένου να τροφοδοτήσει τις επιχειρήσεις που βρίσκονται στον Ασπρόπυργο 

και την ευρύτερη περιοχή του Θριασίου. 

 Ο αγωγός αυτός θα περάσει μέσα από την πόλη της Νέας Περάμου και συγκεκριμένα στον 

παράδρομο της ΝΕΟΑΚ από την Νότια πλευρά όπου υπάρχουν και πολλές κατοικίες. 

 Θα πρέπει να ελεγχθεί κατά το πόσο αυτή η διέλευση είναι ασφαλής για τους κατοίκους 
της πόλης μας, καθόσον γνωρίζουμε ότι υπάρχει ηλεκτρομαγνητική ακτινοβολία η οποία ούτως ή 
άλλως επηρεάζει τον ανθρώπινο οργανισμό. 

 Κι επειδή στην πρόσφατη βιβλιογραφία δεν υπάρχει σχετική αναφορά σε αγωγούς 

υπερυψηλής τάσης και κατά πόσο αυτοί επιβαρύνουν την υγεία των ανθρώπων, προτείνω την 
αλλαγή όδευσης του καλωδίου εκτός κατοικημένης περιοχής. 
 Το λόγο έλαβε ο κ. Βαρελάς Κλεάνθης Δημοτικός Σύμβουλος ο οποίος εξέθεσε την αρνητική 
θέση του καθώς και του συνδυασμού του για την όδευση αυτού του αγωγού από τη Νέα Πέραμο. 
 Επίσης ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Μαρινάκης Ιωάννης και με την ιατρική του ιδιότητα 

ανέλυσε και τόνισε την επικινδυνότητα της διέλευσης του αγωγού από κατοικημένες περιοχές και 
τάσσεται ο ίδιος και ο συνδυασμός του υπέρ της αλλαγής όδευσης του καλωδίου μέσα από τη Νέα 

Πέραμο. 
Κατόπιν των ανωτέρω ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο για τη λήψη της σχετικής απόφασης. 
 
Το Συμβούλιο Κοινότητας Νέας Περάμου αφού έλαβε υπόψη την εισήγηση του Προέδρου 

καθώς επίσης και τις δ/ξεις του Ν. 3852/2010 και του Ν. 4555/2018 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ  ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

(Με ψήφους 6 έναντι 1) 
1. Προτείνει την αλλαγή όδευσης του αγωγού υπερυψηλής τάσης σύνδεσης Κρήτης-

Αττικής εκτός της πόλης της Νέας Περάμου και μακριά από κατοικίες. 
2. Εξουσιοδοτεί τον Πρόεδρο του Συμβουλίου για τα περαιτέρω. 



Η Σύμβουλος κα Πολιτάκου Κωνσταντίνα ψηφίζει λευκό, λόγω μη επαρκούς ενημέρωσης από 
την εταιρεία κατασκευής του έργου. 
 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό   2/2020. 
 
 
                     Ο  Πρόεδρος                  Ο Γραμματέας                                             Τα Μέλη 
               Σεβαστής Ιωάννης         Γεωργαντζάς Θεόδωρος                        

1. Ψωμιάδης Ιωάννης 
2. Φραγκούλη Μαρία-Παρασκευή 
3. Τσεγκέλη Ευφροσύνη 
4. Πολιτάκου Κωνσταντίνα 
5. Βάγιας Παναγιώτης 
6. Γκόγκα Βασιλική 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
- Ο - 

Πρόεδρος του Συμβουλίου 
 Κοινότητας Ν. Περάμου 

   
Σεβαστής Ιωάννης 


